



Date: 1st November 2023

التاريخ: 1 نوفمبر 2023

Mr. Hamed Ahmed Ali

CEO/ Dubai Financial Market

Dubai- United Arab Emirates

Dear Sirs,

السيد/ حامد أحمد علي المحترم

الرئيس التنفيذي/سوق دبي المالي

دبي- الامارات العربية المتحدة

تحية طيبة وبعد،

Subject: Disclosure regarding the submitted application to the court concerning the restructuring plans of Drake & Scull International PJSC (the "Company")

الموضوع: إفصاح حول مستجدات الطلب المقدم إلى المحكمة بخصوص إعادة الهيكلة لشركة دريك آند سكل انترناشيونال ش.م.ع ("الشركة")

Referring to the last disclosure related to the appeal which has been submitted to Dubai Court, Drake & Scull International PJSC wishes to inform its shareholders that the Court of Appeals has issued a judgment this morning regarding the company's restructuring case. The court has approved the company's restructuring plan, which was agreed upon by the majority of the creditors. The judgment includes the appointment of an expert to oversee the restructuring procedures, the publication processes in local newspapers, and setting a 20-day deadline from the publication date for unregistered creditors to register their names. Following this, a final list of all creditors and their respective debt amounts will be established.

بالإشارة الى الإفصاح الأخير حول دعوى إعادة الهيكلة، تود شركة دريك آند سكل انترناشيونال أن تبلغ مساهميها بأن محكمة الاستئناف قد أصدرت حكماً في دعوى إعادة الهيكلة صباح هذا اليوم، والذي قررت المحكمة بموجبه الموافقة على خطة إعادة هيكلة الشركة وفق الخطة المتفق عليها من الشركة والموافق عليها من أكثرية الدائنين، كما تضمن الحكم تعيين خبير لمتابعة إجراءات إعادة الهيكلة، وإجراءات النشر بالصحف المحلية وتحديد مهلة عشرون يوماً من تاريخ النشر في الصحف المحلية للدائنين الغير مسجلين لتسجيل اسمائهم وبعد ذلك توضع قائمة نهائية بكامل الدائنين ومقدار مديونية كل منهم.

Furthermore, the company and its subsidiaries have been granted a period of twelve months to implement the restructuring plan, starting from the date of the final creditor list's release. This period may be extended based on the progress of the restructuring procedures and the prevailing circumstances at that time.

إضافة الى منح الشركة والشركات التابعة مدة اثنا عشر شهراً لتنفيذ خطة إعادة الهيكلة اعتباراً من تاريخ وضع قائمة الدائنين النهائية تزداد هذه المدة وفق سير إجراءات إعادة الهيكلة ووفق واقع الحال في حينه .

The court concluded its judgment by issuing a decision to halt all judicial proceedings against the company and its subsidiaries and also suspending any execution measures against them.

وختمت المحكمة حكمها بإصدار القرار بوقف جميع الاجراءات القضائية ضد الشركة والشركات التابعة لها وكذلك وقف اجراءات التنفيذ ضد الشركة والشركات التابعة.



In light of this, the company extends its profound gratitude to all entities and individuals who contributed to reaching this significant milestone for the company and its shareholders, marking a new milestone in the company's journey.

وعليه، تتقدم الشركة بالشكر الموفور إلى جميع الجهات والأشخاص الذين ساهموا في الوصول إلى هذه الخطوة الهامة للشركة ومساهمتها والتي تعتبر نقطة تحول في مسيرة الشركة.

Sincerely Yours,

لكم فائق الاحترام
والتقدير

Drake and Scull International (PJSC)

شركة دريك أند سكل انترناشيونال
ش.ع.م

ابوالغضنم

